
Skupščina kulturne skupnosti

Manj uvoza tudi
v kulturi

Skupščlna kulturne skupnostl občlne
Ljubljana Šiška je pred kratklm obravna-
vala nekatera vprašanja s področja mno-
žlčne kulture, ki so slršega pomena za našo
občino In Ljubljano v letu 1983.

Sprejela je prediog programa Cankarjevega
doma in Festivala Ljubljana. Oba zbora
skupščine pa sta le imela nekaj pripomb na
predlog prograrna za letošnje leto. Pripomnili
so, da bi morai biti program Festivaia tudi fi-
nančno ovrednoten in pa, a!i je res potrebno
toliko kulture uvažati (ansambli, razstave,
filmi). Pohvalili pa so program Cankarjevega
doma in poudarili, da bi bilo potrebno začrtati
meje oziroma dogovoriti, koliko sredstev je
močzbrati v slovenskem oziroma Ijubljanskem
prostoru.

Razpravljali so tudi o poročilu gradbenega
odbora za prenovo Mestnega doma za po-
trebe Lutkovnega gledališča Ljubljana in pod-
prli prenovo v ta namen.

Pri razpravljanju o samoupravnem spora-
zumu o združevanju sredstev za obnovo Rob-
bovega vodnjaka v Ljubljani so se pojavila
vprašanja, ki jih je posredovala delegacija
KOS Dravlje. Ta vprašanja oz. pripombe pa
so: Ali je res nujno potrebno, da se uvozi
kamen za obnovo in ali ne obstaja cenejša va-
rianta? Koliko let bo trajala obnova vodnjaka
oz. koliko časa bo Mestni trg brez njega? S
temi pripombami je skupščina OKS Ljubljana
Šiška dala soglasje k SAS za obnovo Robbo-
vega vodnjaka.
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